

# 詠春體育會

會址：香港九龍旺角水渠道三號  
長寧大廈三樓C座  
Add：3, Nullah Road, 2C/FI.,  
Kowloon, Hong Kong.  
Tel：(852) 2381 6044  
Email：vtaa@vingsun.org.hk

## HING TSUN ATHLETIC ASSOCIATION

### 報名表 APPLICATION FORM

活動名稱：佛山祖廟交流活動 [2023-11-11 至 12 星期六及日] Name of Activity: The Foshan Ancestral Temple Exchange Activities in Autumn [11 <sup>th</sup> & 12 <sup>th</sup> November 2023]				
主要聯絡人姓名 Name of Contact Person:				
聯絡電話 Contact Phone No.:				
電郵地址 Email Address:				
合共費用 Total Amount : HK\$				
參加者資料 Participants Information:				
	身份証/護照上姓名 Full Name of ID Card / Passport	性別 Sex	回鄉咭/護照號碼 Entry Permit for HK & Macau Residents No. / Passport No.	備註 Remark
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				
9				
10				

◆ 如要增加報名表欄位，請按 [報名表附頁] 下載

請以現金或支票存入本會銀行賬戶，並將報名表格連同銀行存款單一併電郵或寄回或親身交到本會地下大堂信箱內，本會銀行資料如下：

銀行賬戶名稱：詠春體育會有限公司或 Ving Tsun Athletic Association Limited

賬戶編號：匯豐銀行 HSBC 001-147776-002

※香港旅遊業議會【TIC】建議旅客外遊必須購買綜合旅遊保險。

※請檢查證件有效期及出發時帶齊有效旅遊證件。

◆ If you want to add the registration form field, please click [Application Form Appendix] to download  
Please send the application form together with the deposit slip to our association by email or mail or put into the Mailbox situated in the Lobby of the address of our Association.

● For local participants, by cash or cheque please bank into our account, details as follows:

- Account Name: Ving Tsun Athletic Association Limited
- Account No.: HSBC 001-147776-002

● For overseas participants, we only accept payment made in Hong Kong dollars, please prepare the HONG KONG Dollars Demand Draft drawn on Hong Kong local bank and make payable to "Ving Tsun Athletic Association Limited".

※ Travel Industry Council of Hong Kong [TIC] recommended that passengers traveling outside must purchase comprehensive travel insurance.

※ Please check the travel document is valid and bring along the valid documents when travelling.